

SİRKÜLER SAYI: 2026/021**23.01.2026****ASGARI ÜCRET ARTIŞINA BAĞLI OLARAK 01.01.2026 TARİHİNDEN İTİBAREN BORDRO PARAMETRELERİNDE GELİR VERGİSİNDEN İSTİSNA TUTULACAK ASGARI ÜCRETE İSABET EDEN MATRAH TUTARININ GÜNCELLENMESİ UNUTULMAMALIDIR**

7349 sayılı Kanunla, Gelir Vergisi Kanunu'nun 23. maddesinin birinci fıkrasına eklenen (18) numaralı bent ile 01.01.2022 tarihinden itibaren yapılan ücret ödemelerine uygulanmak üzere, hizmet erbabının ödemenin yapıldığı ayda geçerli olan asgari ücretin aylık brüt tutarından işçi sosyal güvenlik kurumu primi ve işsizlik sigorta primi düşüldükten sonra kalan tutarına isabet eden ücretleri gelir vergisinden istisna edilmiştir.

İstisna nedeniyle alınmayacak olan vergi, ilgili ayda aylık asgari ücret üzerinden hesaplanması gereken vergiyi aşmayacaktır.

Hizmet erbabının birden fazla işverenden ücret alması halinde, istisna sadece en yüksek olan ücrete uygulanacaktır. İlgili ayda yapılan ücret ve ücret sayılan ödemelerin (prim, ikramiye, fazla mesai vb.) toplamına anılan istisnanın bir kez uygulanması gerekmektedir.

Uygulama usul ve esasları 319 seri no.lı Gelir Vergisi Genel Tebliğiyle belirlenmiştir.

01.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere aylık brüt asgari ücret **33.030,00 TL** olarak belirlenmiştir (bkz. [2025/273](#) sayılı sirkülerimiz).

Asgari ücretle (brüt 33.030 TL) çalışan ve asgari ücretin üzerinde (brüt 40.000 TL) ücret geliri elde eden birer kişi için 2026 yılı örnek ücret bordro hesaplamalarını aşağıda bulabilirsiniz.

AYLAR	BRÜT ÜCRET	SİGORTA PRİMİ	MATRAH	İSTİSNA MATRAH	HESAPLANAN GELİR VERGİSİ	HESAPLANAN DAMGA VERGİSİ	NET ÜCRET
OCAK	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
ŞUBAT	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
MART	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
NİSAN	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
MAYIS	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
HAZİRAN	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
TEMMUZ	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
AĞUSTOS	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
EYLÜL	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
EKİM	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
KASIM	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
ARALIK	33.030,00	4.954,50	28.075,50	28.075,50	0,00	0,00	28.075,50
TOPLAM	396.360,00	59.454,00	336.906,00	336.906,00	0,00	0,00	336.906,00

AYLAR	BRÜT ÜCRET	SİGORTA PRİMİ	MATRAH	KÜMÜLATİF MATRAH	HESAPLANAN GELİR VERGİSİ	İSTİSNA MATRAH (Asgari Ücretin G.V. Matrahı)	ASGARİ ÜCRETİN KÜMÜLATİF MATRAHI	ASGARİ ÜCRETİN VERGİSİ	KESİLECEK GELİR VERGİSİ	KESİLECEK DAMGA VERGİSİ	NET ÜCRET
OCAK	40.000,00	6.000,00	34.000,00	34.000,00	5.100,00	28.075,50	28.075,50	4.211,33	888,67	52,90	33.058,43
ŞUBAT	40.000,00	6.000,00	34.000,00	68.000,00	5.100,00	28.075,50	56.151,00	4.211,33	888,67	52,90	33.058,43
MART	40.000,00	6.000,00	34.000,00	102.000,00	5.100,00	28.075,50	84.226,50	4.211,33	888,67	52,90	33.058,43
NİSAN	40.000,00	6.000,00	34.000,00	136.000,00	5.100,00	28.075,50	112.302,00	4.211,33	888,67	52,90	33.058,43
MAYIS	40.000,00	6.000,00	34.000,00	170.000,00	5.100,00	28.075,50	140.377,50	4.211,33	888,67	52,90	33.058,43
HAZİRAN	40.000,00	6.000,00	34.000,00	204.000,00	5.800,00	28.075,50	168.453,00	4.211,33	1.588,67	52,90	32.358,43
TEMMUZ	40.000,00	6.000,00	34.000,00	238.000,00	6.800,00	28.075,50	196.528,50	4.537,75	2.262,25	52,90	31.684,85
AĞUSTOS	40.000,00	6.000,00	34.000,00	272.000,00	6.800,00	28.075,50	224.604,00	5.615,10	1.184,90	52,90	32.762,20
EYLÜL	40.000,00	6.000,00	34.000,00	306.000,00	6.800,00	28.075,50	252.679,50	5.615,10	1.184,90	52,90	32.762,20
EKİM	40.000,00	6.000,00	34.000,00	340.000,00	6.800,00	28.075,50	280.755,00	5.615,10	1.184,90	52,90	32.762,20
KASIM	40.000,00	6.000,00	34.000,00	374.000,00	6.800,00	28.075,50	308.830,50	5.615,10	1.184,90	52,90	32.762,20
ARALIK	40.000,00	6.000,00	34.000,00	408.000,00	7.360,00	28.075,50	336.906,00	5.615,10	1.744,90	52,90	32.202,20
TOPLAM	480.000,00	72.000,00	408.000,00	408.000,00	72.660,00	336.906,00	336.906,00	57.881,20	14.778,77	634,83	392.586,40

Saygılarımızla,

**DENGE İSTANBUL YEMİNLİ
MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.**

(*) Sirk lerlerimizde yer verilen a ıklamalar sadece bilgilendirme ama lıdır. Teredd t edilen hususlarda kesin i lem tesis etmeden  nce konusunda uzman bir danı mandan g r   ve destek alınması tavsiyemiz olup; sadece sirk lerlerimizdeki a ıklamalar dayanak g sterilerek yapılacak i lemler sonucunda do acak zararlardan m  avirli imiz sorumlu olmayacaktır.

(**) Sirk lerlerimiz hakkında g r  , ele tiri ve sorularınız i in a a ıda bilgileri yer alan uzmanlarımıza yazabilirsiniz.

Erkan YETK NER
YMM
Forvis Mazars, Ortak

Tufan SEV M
YMM
Forvis Mazars, Ortak